

NOTICE OF PROPOSED PROCUREMENT (NPP)
For
TASKS AND SOLUTIONS PROFESSIONAL SERVICES (TSPS)

GSIN: R019F: Consulting Services

Reference Number:	20-162799	Solicitation Number:	20-162799
Organization Name:	Department of foreign Affairs, Trade and Development		
Solicitation Date:	2019-09-03	Closing Date:	2019-09-18 02:00 PM Eastern Daylight Saving Time EDT
Anticipated Start Date:	2019-10-28		
Estimated Delivery Date:	2020-03-31	Estimate Level of Effort:	Up to five (5) months for initial contract period
Contract Duration:	The contract period will be from contract award to March 31, 2020.		
Solicitation Method:	Competitive		
Comprehensive Land Claim Agreement Applies:	No	Number of Contracts:	1

Applicable Trade Agreements:

- World Trade Organization Agreement on Government Procurement (WTO-AGP),
- the North American Free Trade Agreement (NAFTA),
- the Canada-Chile Free Trade Agreement (CCFTA),
- the Agreement on Internal Trade (AIT),
- the Canada-Peru Free Trade Agreement (CPFTA),
- the Canada-Columbia Free Trade Agreement (CColFTA), and
- the Canada-Panama Free Trade Agreement (CPanFTA)

Requirement Details

Tendering Procedure: Selective Tendering

This requirement is open only to those TSPS Supply Arrangement Holders who qualified under Tier 1 for services in the National Capital Region for the following category:

2. Business Consulting/Change Management Services Stream

The following SA Holders have been invited to submit a proposal:

Accenture Inc.

AECOM Canada Ltd.

ALTRUISTIC INFORMATICS CONSULTING INC.

Chazey Partners Canada Inc

Colliers Project Leaders Inc., Tiree Facility Solutions Inc. in Joint Venture

Deloitte Inc.

Ernst & Young LLP

Groupe Intersol Group Ltee.

Hickling, Arthurs, Low Corporation

IBM Canada Limited/IBM Canada Limitée

KPMG LLP

PGF Consultants Inc.

QMR Staffing Solutions Incorporated

Samson & Associés CPA/Consultation Inc

Tiree Facility Solutions Inc.

Description of Work:

The Department of Foreign Affairs, Trade and Development (DFATD) has a requirement for a comprehensive report (the “review”) assessing the relevance and impact of the Canadian Commercial Corporation (CCC) for today’s exporters and other stakeholders.

Canadian Commercial Corporation was established by the Canadian Commercial Corporation Act (CCC Act) in 1946 for the purpose of assisting in the development of trade between Canada and other nations. The CCC Act sets out certain purposes for CCC and provides the CCC with a range of powers, particularly the ability to export goods from Canada, either as a principal or an agent.

There is a need to evaluate the CCC’s performance, including thorough assessments of its business processes and risk management procedures, assess how CCC resources correspond to its overall mandate, and analyze the CCC’s operating expenditures.

The work also includes comprehensive assessments of external factors impacting CCC’s ability to pursue its mandate. These external factors would include evolving trade rules and Canadian trade policies.

Incumbent Information:

There are no incumbents in any of the specified roles.

Security Requirement:	SRCL
Minimum Corporate Security Required:	N/A
Minimum Resource Security Required:	N/A

Contract Authority

Name: Natalie Rassi
Email Address: natalie.rassi@international.gc.ca

Inquiries

Inquiries regarding this RFP requirement must be submitted to the Contracting Authority named above. Request for Proposal (RFP) documents will be e-mailed directly from the Contracting Authority to the Qualified Supply Arrangement Holders who are being invited to bid on this requirement. BIDDERS ARE ADVISED THAT "BUYANDSELL.GC.CA" IS NOT RESPONSIBLE FOR THE DISTRIBUTION OF SOLICITATION DOCUMENTS. The Crown retains the right to negotiate with any supplier on any procurement. Documents may be submitted in either official language.

AVIS DE PROJET DE MARCHÉ (APM)
Pour les
SERVICES PROFESSIONNELS CENTRÉS SUR LES TÂCHES ET LES SOLUTIONS
(SPTS)

NIBS : R019F: Services de consultation

Numéro de référence :	20-162799	Numéro de la demande de soumissions :	20-162799
Nom de l'organisation :	Ministère des affaires étrangères, développement et commerce		
Date de la demande de soumissions :	2019-09-03	Date de clôture :	2019-09-18 14:00 HAE Heure Avancée de l'Est
Date de commencement prévu:	2019-10-28		
Date de livraison estimative :	2020-03-31	Niveau d'effort estimative:	Jusqu'à cinq mois (5) pour la période initiale du contrat.
Durée du contrat :	La période contractuelle sera de l'adjudication du contrat au 31 mars 2020.		
Méthode de sollicitation :	Concurrentielle		
Ententes sur les revendications territoriales globales s'applique:	Non	Nombre de contrats prévus :	1

Accords commerciaux:

- l'Accord sur les marchés publics de l'Organisation mondiale du commerce (AMP-OMC),
- l'Accord de libre-échange nord-américain (ALENA),
- l'Accord de libre-échange entre le Canada et le Chili (ALÉCC),
- l'Accord sur le commerce intérieur (ACI),
- l'Accord de libre-échange entre le Canada et le Pérou (ALÉCP),
- l'Accord de libre-échange Canada-Colombie (ALÉCCO), and
- l'Accord de libre-échange Canada-Panama (ALECP).

Détails du besoin

Procédure d'appel d'offres : Appel d'offres sélectif

Ce besoin est ouvert uniquement aux fournisseurs qui se sont qualifiés dans le cadre de l'AMA pour des SPTS de palier 1 dans la Région Capitale National pour la catégorie suivante :

2. Volet des services-conseils en affaires et services de gestion du changement

Les détenteurs d'AMA suivant ont été invités à soumettre une proposition :

Accenture Inc.

AECOM Canada Ltd.

ALTRUISTIC INFORMATICS CONSULTING INC.

Chazey Partners Canada Inc

Colliers Project Leaders Inc., Tiree Facility Solutions Inc. in Joint Venture

Deloitte Inc.

Ernst & Young LLP

Groupe Intersol Group Ltee.

Hickling, Arthurs, Low Corporation

IBM Canada Limited/IBM Canada Limitée

KPMG LLP

PGF Consultants Inc.

QMR Staffing Solutions Incorporated

Samson & Associés CPA/Consultation Inc

Tiree Facility Solutions Inc.

Description des travaux :

Le Ministère des affaires étrangères, développement et commerce (MAECD) ont besoin un rapport détaillé ("l' examen") pour évaluer la pertinence et l'impact de la Corporation commerciale canadienne (CCC) pour les exportateurs d'aujourd'hui et les autres intervenants.

La Corporation commerciale canadienne a été fondée en 1946 en vertu de la *Loi sur la Corporation commerciale canadienne* (la Loi) dans le but de favoriser l'expansion du commerce entre le Canada et les autres pays. La Loi énonce certains objectifs pour la CCC et lui confère un certain nombre de pouvoirs, dont la capacité d'effectuer l'exportation de marchandises en qualité de mandant ou de mandataire.

Il y a un besoin un évaluation de le rendement de la CCC, y compris ses processus opérationnels et ses procédures de gestion des risques, un évaluation également comment les ressources de la CCC correspondent à son mandat global, et es analyses de les dépenses de fonctionnement de la CCC.

Le travail inclus aussi évaluations exhaustives des facteurs externes qui influent sur la capacité de la CCC de s'acquitter de son mandat. Ces facteurs externes comprendraient l'évolution des règles

Renseignements sur le titulaire:

Il n'y a aucun titulaire dans l'un des rôles spécifiés.

Exigences relatives à la sécurité :

LVERS

Niveau minimum d'attestation de sécurité requis pour l'entreprise : N/A**Niveau minimum d'attestation de sécurité requis pour la ou les ressources :** N/A**Autorité contractante :****Nom :**

Natalie Rassi

Courriel :natalie.rassi@international.gc.ca**Demandes de renseignements :**

Les demandes de renseignements concernant cette requête de DP doivent être transmises à l'autorité contractante identifiée ci-dessus. L'autorité contractante enverra les documents de la DP directement par courriel aux détenteurs d'AMA qualifiés qui vous être invités à soumissionner a ce marche. LES SOUMISSIONNAIRES SONT PRIÉS DE NOTER QUE LA DISTRIBUTION DES DOCUMENTS DE L'INVITATION À SOUMISSIONNER NE RELÈVE PAS DU SITE ACHATSETVENTES.GC.CA. L'État se réserve le droit de négocier avec tout fournisseur dans le cadre de tout marché. Les documents peuvent être présentés dans l'une ou l'autre des langues officielles.